
ZÁPIS ZASEDÁNÍ DESÁTÉ OTEVŘENÉ SCHŮZE VÝBORU (7. 9. 2023)

Čas zahájení schůze: 17:09

Přítomni: Martin Wolf, Marek Panocha, Klára Nováková, Lucie Dvořáková, Vjačeslav Glazov, Vojtěch

Šimák

Zápis provedl Martin Wolf.

Program schůze:

1. Úvod

2. Nadcházející akce a seznamovák

3. Zhodnocení ISHA Summer Seminar

4. Novelizace stanov a přípravy na Valnou hromadu členstva

5. Různé

6. Závěr

1. Úvod

● Paní předsedkyně SSH FF UK Lucie Dvořáková zahájila schůzi, poslední v tomto

složení výboru, a představila program schůze.

● Program byl přítomnými členy výboru schválen v poměru 4-0-0.

● Paní předsedkyně poté pochválila aktivní účast celého výboru a DK a přešla

k dalšímu bodu.

2. Nadcházející akce a seznamovák

● Zítra, 8. 9., se pořádá spolkohospoda, vše by mělo být zařízeno.

● V říjnu proběhne poseznamováková hospoda, její konání bude oznámeno na

seznamováku, pravděpodobně proběhne v Dejvické nádražce.

● V procesu je také plánované představení knihy Václava Sixty, uspořádá se rovněž
ještě jeden filmový klub; konsensus panuje na konání jedné, maximálně dvou akcí

týdně.

● Pan místopředseda Marek Panocha připomněl, že se budou také konat úvody do

literatury, jako každý rok.

● Valná hromada Spolku proběhne 26. 10.

● Slovo pak předáno ještě jednou místopředsedovi a pokladníkovi Spolku Marku

Panochovi, aby informoval výbor o situaci ohledně seznamovacího kurzu.

o Marek Panocha objasnil problémy, jež zdržely propagaci seznamováku, mj.

navíc tou dobou musel složit bakalářské státnice; postěžoval si na velmi

špatnou komunikaci s fakultou, která byla velmi nepružná a zmatená,

problematické bylo hlavně předávání seznamovákových mailů; pan

místopředseda poté s úlevou oznámil, že poslední propagační mail už byl

rozeslán, nyní už bude komunikace probíhat jen s přihlášenými účastníky (je

jich 57, organizátorů asi 38); rozeslán ještě bude i mail s informacemi o

změně místa konání na první ze dvou informačních schůzek pro organizátory,

jež se koná 13. 9. v kavárně Na Boršově.

3. Zhodnocení ISHA Summer Seminar

● Předsedkyně vyzvala členy DK Vjačeslava Glazova a Vojtěcha Šimáka, aby stručně
zhodnotili pořádání akce s ISHA.



● Akce samotná proběhla dobře, podle kol. Glazova z naší strany nedošlo k žádnému

pochybení, byly ale problémy s ISHA, jejich organizátoři špatně odhadli časovou

náročnost aktivit, potřebné finance na uspořádání akce, zmínil také problém hostů
přizpůsobit se hostitelské zemi.

● Za hlavní poučení z akce oba kolegové označili poznatek, že nevázne-li komunikace

s ISHA, i takto velkou akci zvládne Spolek celkem pohodlně zorganizovat; při
eventuálním příštím konání by bylo na místě vyjednat pro Spolek větší rozhodovací

pravomoc v organizaci.

● Lucie Dvořáková pak poděkovala za celý výbor organizačnímu týmu, tedy Vjačeslavu

Glazovovi, Vojtěchu Šimákovi, Anně Kolářové, Miroslavu Vašíkovi, za další pomoc

také Davidu Westlakeovi, Veronice Koďousové a Adéle Burketové.

4. Novelizace stanov a přípravy na Valnou hromadu členstva
● Předsedkyně informovala, že ohledně stanov už ji čeká jen poslední schůzka na

doladění posledních drobností; stanovy jsou nyní již v prezentovatelném stavu, kol.

Tomáš Konečný ještě něco plánuje doopravit; organizační řád by mohl schválit výbor,

ale pokud by nechtěl, i OŘ se stihne dokončit do konání VH, aby ho schválila ta.

● K připomínkám budou stanovy rozeslány členstvu nejpozději dva týdny před VH,

týden před VH bude deadline na všechny připomínky.

● Předsedkyně poté předeslala, že letošní VH bude muset probíhat plynule a budeme

muset být struční, protože toho bude opravdu mnoho.

● Poté Lucie Dvořáková začala řešit samotné přípravy na VH plánovanou na 26. 10.,

začínat se bude 19:15 kvůli výuce probíhající do 19:00; pokusíme se apelovat na

členstvo, ať se pokusí dostavit dříve a zapisovalo se na prezenční listinu; závěrečné

zprávy se ujme Lucie Dvořáková, části o seznamovacím kurzu Marek Panocha.

● Pan místopředseda za přizvukování ostatních také zmínil, že se bude konat krátká

pauza a budou k občerstvení členstva k dispozici chlebíčky.

● Konání VH bude členstvu oznámeno samostatným mailem.

● Do VH se zřejmě také stihne dořešit i smlouvu ohledně převodu spolkového loga.

5. Různé
● Na začátek všemi oblíbeného bodu Různé předsedkyně Lucie Dvořáková pochválila

tajemníka Martina Wolfa, člena DK Vjačeslava Glazova a členku výboru Markétu

Proškovou, že se spolu s předsedkyní zúčastnili 5. 9. orientačního dne v Kampusu

Hybernská pro nové studenty, akce byla úspěšná, dokonce jsme sehnali nové

účastníky na seznamovák.

● Tajemník Spolku Martin Wolf oznámil, že by rád uspořádal ještě jednu plackovací

brigádu, abychom byli vybaveni na seznamovací kurz, dohodne si tradičně termín

s členkou výboru Klárou Novákovou.

● Klára Nováková na dotaz výboru výboru sdělila, že do seznamováku se podaří sehnat

nový foťák, brát se budou s sebou ale oba.

● Po závěrečné plodné a srdečné diskuzi byl za zvolání několika členů „Zasunuto!“ bod

paní předsedkyní uzavřen.

6. Závěr
● Závěrem Lucie Dvořáková pochválila všechny přítomné a poděkovala za skvělou

spolupráci a za vzorné konání schůzí výboru – schůzí proběhlo v tomto funkčním

období 10, s jednou pauzou v červenci, s VH to bude schůzí 11, což je dle spolkových

archivů nejvzornější průběh v historii Spolku a dle dostupných pramenů tento výbor

jako jediný zasedal tolikrát, kolikrát mu ukládají stanovy.

● Schůze skončila v 17:39.


